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Waterscans  -  Stand van zaken

Bij een waterscan komt een medewerker van een watermaatschappij langs bij burgers, 
om hen te helpen duurzaam om te gaan met water.

Bij het uitvoeren van waterscans kunnen verschillende elementen van het verbruik van 
water bekeken worden en kan er eventueel bijgestuurd worden in overleg met de 
betrokken burgers. Waterscans vormen dan ook een belangrijk sturingselement dat 
zowel een financiële als een ecologische impact kan hebben.

1. Hoeveel waterscans gebeurden er sinds de invoering ervan? Graag een overzicht per 
jaar (al dan niet volledig) en per gemeente. 

2. Wat betreft het aantal scans per gemeente, graag een overzicht van het aantal scans 
per doelgroep.
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ANTWOORD 
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1. Het gevraagde overzicht vindt u in bijlage.

2. De rapportering per klantengroep is voor het eerst gebeurd voor het jaar 2015. Van 
de 150 waterscans werden er 26 uitgevoerd bij niet-beschermde klanten. Van de 124 
waterscans uitgevoerd bij beschermde klanten zijn er 94 uitgevoerd bij 
vrijstellingsgerechtigde klanten en 30 bij niet-vrijstellingsgerechtigde klanten.

BIJLAGE

Overzicht


